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Vijećnici koalicije HDZ-HSU glasali su protiv predloženog proračuna Općine Jalžabet za 

2022. godinu kao i protiv rebalansa proračuna za 2021. godinu. U koaliciji HDZ-HSU 

ističu kao nisu mogli podržati rebalans proračuna jer su ga primili na razmatranje na sam 

dan sjednice, a obaveza načelnika je da vijećnici imaju prijedlog  barem 8 dana prije 

sjednice. 

 

Rebalans predviđa manjak prihoda nad rashodima u iznosu od 1.847.000,00 kuna, a 

ostavljeni višak financijskih sredstava nakon primopredaje vlasti novom načelniku u 

iznosu od 4.300.000,00 kuna ova vlast predviđa bezglavo potrošiti do kraja iduće 

godine. 

 



Oporbeni vijećnici HDZ-HSU s pravom se pitaju kako se planira Općina voditi nakon 

potrošenih ostavljenih sredstava, te hoće li načelnik posegnuti za uvođenjem prireza 

kojeg Općina Jalžabet jedina nema u Varaždinskoj županiji. 

 

Naime, bivša vlast "čuvala" je navedena sredstva s ciljem financiranja velikih razvojnih 

projekata financiranih iz fondova EU-a, a za koje je potrebno imati vlastito učešće od 15 

do 25 %. 

 

– Takvim načinom vođenja postali smo općina koja se nalazi u prvih 10 u RH-a po 

ekonomskim pokazateljima te smo općina poželjna za život i jedna od rijetkih u kojoj je 

povećan broj stanovnika, i to u zadnjih 10 godina u kojem se razdoblju bilježi rast s 3615 

na 3736 stanovnika – ističu u koaliciji HDZ-HSU čiji je cilj da se takva pronatalitetna 

politika nastavi. 

 

– Predlagali smo kroz amandmane da povećanje cijene boravka djece u vrtiću ide na 

teret Općine, a ne na teret roditelja koji će od siječnja plaćati vrtić skuplji za 200 kuna 

mjesečno, a Općina na računu ima dovoljno sredstava za plaćanje vrtića umjesto 

roditelja – zaključuju vijećnici koalicije HDZ-HSU. 

 

Nadalje, kroz amandmane se oporba zalagala za gradnju POS stanova jer to rade sve 

druge napredne općine, međutim i taj amandman je odbijen. Umjesto toga vlast tim 

novcima gradi novo sportsko igralište u Imbriovcu samo za odabrane unatoč tome što 

već postoji moderan sportski centar koji se ne koristi dovoljno. 

 

Oporba se snažno protivi i da se u općinskom uredu zapošljavaju ljudi iz drugih sredina 

bez obzira što u općini ima dovoljno mladih školovanih ljudi koje je Općina stipendirala, 

a sada su bez posla. 

 

Oporba se s pravom protivi i vezano uz nabavku službenog osobnog automobila jer je 

dosadašnja vlast dokazala da se može bez tog luksuza za načelnika. 

 

Oporbeni vijećnici HDZ-HSU također nisu podržali prodaju općinske javne površine u 



centru Novakovca jer je ona prijeko potrebna za parkiralište nogometnog kluba. 

 

– Dakle, proračun nije podržan jer općinska vlast nema niti jedan veliki projekt koji bi 

potaknuo razvoj općine, a ne zalaže se niti da proračun bude socijalan jer uvodi 

povećanje cijene vrtića za djecu – zaključuju u koaliciji HDZ-HSU. 

 

 


